
             

GEMEENTERAAD
Motie vreemd aan de orde van de dag

De raad van de gemeente Westerveld;

in vergadering bijeen op dinsdag 6 juli 2021;

Kennisnemend van het voorstel Prioritering uitvoeringsprogramma GVVP in relatie tot de 
voorjaarsrapportage 2021 en gehoord de beschouwingen over het feit dat de fiets 
(infrastructuur) als prioritering meegenomen gaat worden in de voorjaarsnota.

Constaterende dat:
- In de prioritering de verlichting van het stuk fietspad vanaf de Boskampbrug tot de 

Pijlerbrug (wat eigendom is van de gemeente Westerveld) niet is opgenomen;
- Tijdens de behandeling van het voorstel GVVP op 8 december 2020 is aangegeven 

om bij de provincie kenbaar te maken dat verlichting ter bevordering van de (sociale) 
veiligheid op dit traject al jaren een grote wens is;

- Dagelijks hier veel schoolkinderen fietsen op weg naar het voortgezet onderwijs in 
Meppel; 

- Er ook veel inwoners op de fiets naar Meppel gaan om naar het werk te gaan of op 
de trein te stappen; 

Overwegende dat:
- Het gedeelte waar de gemeente verantwoordelijk voor is aan de minst gunstige kant 

ligt (namelijk aan de ‘stille’ kant van de Drentse Hoofdvaart);  
- Gezien het feit de wethouder het bij de provincie aanhangig heeft gemaakt en ook al  

heeft georiënteerd wat de mogelijkheden zijn op het gebied van duurzame 
verlichting dit meegenomen zou moeten worden in de planvorming; 

- Dit een eerste aanzet moet zijn om de gemeentelijke fietspaden (sociaal)veiliger te 
maken en tevens nu een onderzoek te doen naar de overige gemeentelijke 
fietspaden waar dit ook van belang is. Dit dan meeneemt in de planvorming van het 
nieuwe verlichtingsplan.

Roept het college op:



-  De gemeentelijke fietspaden sociaal veiliger te maken en de eerste aanzet hiervoor, 
de verlichting van het stuk fietspad Boskampbrug tot de Pijlerbrug, nu mee te nemen
bij het uitwerken van de prioriteerde actiepunt fiets.

En gaat over tot de orde van de dag.

Ingediend door:

J. Mones-Kassies
Gemeentebelangen

R. Masselink
VVD

G. Kiers
DSW


